附件1

山东省人工智能与护理学术会议 暨研究生创新论坛征文通知

Shandong Province Artificial Intelligence and Nursing Academic Conference & Postgraduate Innovation Forum: Call for Papers

一、征文范围

Scope of Submission

(一)人工智能时代的护理教育

Nursing Education in the Era of Artificial Intelligence

- (二)数字健康与智慧护理
 Digital Health and Smart Nursing
- (三) AI 技术赋能下的临床护理实践

Clinical Nursing Practice Empowered by AI Technologies

- (四)慢病管理与老年护理 Chronic Disease Management and Elderly Care
- (五) 灾难救护与急危重症护理 Disaster Relief and Critical Care Nursing
- (六) 循证护理与护理管理 Evidence-based Nursing and Nursing Management
- (七) 妇幼健康与护理创新 Maternal and Child Health and Nursing Innovation
- (八)安宁疗护与医学人文
 Palliative Care and Medical Humanity
- (九) 中医护理与交叉护理

Traditional Chinese Medicine Nursing and Interdisciplinary Nursing

二、征文要求

Requirement for the submission

(一) 内容要求

Requirement for the content

1.论文要求具有科学性、创新性、实用性、先进性,重 点突出。文字准确、精炼、通顺。

The paper should be scientific, innovative, practical, advanced, and with focal points. The written expression should be accurate, concise, and fluent.

2. 中英文摘要投稿。中文摘要内容应包括背景、目的、方法、结果、结论 关键词: 3-5 个; 不超过 800 字。英文摘要 内容应包括 Background, Purpose, Methods, Results, Conclusion, 3-5 Key Words; 不超过 800 words。

Please submit Abstract in Chinese and English. The abstract should include Background, Purpose, Method, Result, Conclusion, with 3-5 keywords; no more than 800 words.

(二) 稿件格式

Format

摘要一律为 word 格式,中文文字用宋体,小四号字体; 英文文字用 Times New Roman 字体,12 磅字体;1 倍行距排版(文责自负)。

Please submit abstract in Word format, type face should be Times New Roman and word size should be 12-point, line spacing should be single spacing. The author(s) is(are) responsible for the submission.

(三) 投稿方式

Submission method

通过邮箱(hlxy@sdsmu.edu.cn)提交,文件以"姓名+单位+主题"的形式命名。

Submission through the email (hlxy@sdsmu.edu.cn), with the file named in the format of "Name + Unit + Subject".

(四) 征文截稿日期

Deadline for submission

2025年12月1日24:00

24:00 on December 1, 2025.

(五) 稿件录用

Accept

论文由专家统一评审,一经录用(口头交流、电子壁报 交流),将收录在电子论文汇编中,并通知作者到会进行学 术交流。

The submissions will be reviewed by experts. The submission will be included in the electronic compilation of papers and the author(s) will be invited to the conference for academic exchange if the abstract is accepted (for oral presentation, E-poster presentation).